Gigamind English Primary School



Student Dress Code

School uniform is compulsory for all students. It is to promote a sense of belonging to the school among students as well as to present a positive and simple image throughout the wider community. Students are required to maintain their appearance and keep their uniform neat and tidy in and out of school. Please pay close attention to the following general guidelines about school uniform.

Summer uniform (unisex):

Тор	School short sleeves t-shirt (yellow or orange)	
Jacket	School outer jacket and/or School fleece jacket	
	P.E. lessons and P.E. E.C.A School short pants or any suitable sport pants and Sport shoes	

Winter uniform (unisex):

Тор	School long sleeves t-shirt (bright pink or lime green)	
Jacket	School outer jacket and/or School fleece jacket	
	P.E. lessons and P.E. E.C.A School long track pants or any suitable sport pants and Sport shoes	Girind
	When the Cold Weather Warning Signal is issued or the temperature is 15°C or below, down jacket without school emblem in various shades of blue is allowed.	

^{*}Parents are strongly encouraged to label all items with the student's full name.

激活英文小學

校服樣式



本校規定同學必須穿著整齊校服回校上課。透過對校服儀容的整理,我們期望同學能培養簡僕的生活習慣,增強對學校的歸屬感。同學須在校內及校外保持整齊的校服儀容。請詳細閱讀以下有關校服的指引。

夏季校服 (男女同款):

上衣	學校短袖 T 恤衫 (黃色或橙色)	
外套	學校外套及/或學校抓毛外衣	
	體育課及體育課外活動 學校運動短褲 或 其他合適的運動褲 及 運動鞋	

冬季校服(男女同款):

上衣	學校長袖 T 恤衫 (綠色或粉紅色)	
外套	學校外套 及/或 學校抓毛外衣	
	體育課及體育課外活動 學校運動短褲 或 其他合適的運動褲 及 運動鞋	Gillind
	如天文台發出寒冷天氣警告 或氣溫在攝氏 15 度或以下, 同學可穿自己的藍色系羽絨 外套回校。	

^{*}我們鼓勵家長為每件服飾標上同學的姓名以資識別。